
Verslag jaarvergadering Moestuinvereniging het Vaneker 

Datum: 30 januari 2023 

 

Opening 

Voorzitter Martin Homrighausen opende deze vergadering, die door zo'n 20 tuinders werd bijgewoond 

en blikte terug op de afgelopen 3 jaar, waarvan hij nu voor het eerst een vergadering voor zat. Hij was 

trots op de inhaalslag die wij als tuinvereniging hebben gemaakt op ons complex met dank aan de 

andere bestuursleden, Lucas, vrijwilligers, en natuurlijk onze tuinders. Ook dankte hij de gemeente voor 

hun ondersteuning en financiële bijdragen. 

Hij was blij dat het bij de gemeente is doorgedrongen dat tuinieren ook een gezonde tak van sport is. 

Mede door hun bijdragen en toezegging bijdragen uit de wijkbudgetten door de bewonersplatforms, 

hebben we bijna alles opnieuw kunnen bestraten. Ook een bijdrage van de Postcode loterij stelde ons in 

staat onze ingang met plein een mooi aanzien te geven. De grootste projecten hebben we nu gehad , 

alleen nog een nieuwe kapschuur. Maar we zijn er nog niet helemaal klaar. Er valt nog veel te winnen 

met het opruimen  van oude bouwmaterialen op moestuinen. De aanwezige tuinders bedankten Martin 

met een hartelijk applaus, voor zijn tomeloze inzet voor onze vereniging. 

 

Financiën  

De financien werden doorgenomen door de penningmeester. De kascontrole commissie had voor 

aanvang van de jaarvergadering de boeken nagekeken en goedgekeurd. Net als vorige jaren zag het er dit 

jaar jaar financieel weer goed uit en kunnen we ook dit jaar weer projectjes oppakken. Voor de laatste 

nog te bestraten paden, hopen we weer op een bijdrage uit het wijkbudget. 

Afgelopen jaar samengevat 

- We hebben een wachtlijst, waar zo'n 20 mensen op staan. 

- Er zijn in december 7 tuinen opgezegd en van 3 tuinders heeft het bestuur het contract ontbonden. 

- De meeste tuinen zijn alweer verhuurd. 

- We  hebben 124 tuinen die door 100 tuinders bewerkt worden. 

- Er stond een artikel in dagblad Tubantia, op de voor en midden pagina, dat ging over onze moestuin 

tijdens de corona periode. Komkommertijd die zomer, maar toch! 

- Bijna alle paden zijn opnieuw bestraat, met dank aan de vrijwilligers, die hebben lopen sjouwen met 

tegels en zand en een voorzitter die weet hoe hij subsidies weet binnen te harken. 

- Er komt dan eindelijk een nieuwe kapschuur. 

- Ook het nieuws dat voorzitter Frans Feil van de kinderboerderij het stokje plotseling heeft 

overgedragen aan een nieuwe voorzitter, was voor ons wel een verademing, na zoveel moeizame jaren 

met Frans. Het overleg met de Kinderboerderij zal een stuk soepeler gaan verlopen. 

Onderhoud en uitstraling 

Dat het er nu zo goed uitziet, met veel minder bouwmaterialen, lelijke overkappingen, hebben we ook 

wel een klein beetje te danken aan Frans. 

Straks hebben we een mooi plein met kapschuur, geen modderige paden, nieuwe 



beukenhaag rechts van de poort en de bijen hebben een nieuwe aanvliegroute door het plaatsen van 

schermen. Ook de gezamenlijke opruimzaterdag met container blijven we in oktober organiseren in 

combinatie met een ander opruimproject. 

Er waren klachten over loslopende kippen en het ontvreemden van groenten, fruit en goederen. Hier is 

weinig tegen te doen. Het is er stikdonker en om over de omheining te klimmen, hoef je ook geen 

moeite te doen, omdat er de laatste jaren erg veel tuinafval over deze omheining is gekieperd. 

Onze moestuin en zijn tuinders hebben aardig bewezen dat je in een paar jaar aardig wat kunt bereiken 

ten aanzien van onderhoud, vernieuwing en uitstraling. We hebben nog plannen zat, maar het zou fijn 

zijn ons bestuur te kunnen versterken. Er is verjonging nodig gezien de leeftijd van het huidige bestuur. 

Wij hopen dat zich tuinders geroepen voelen om mee te praten en over een tijdje functies in het bestuur 

over willen nemen. Graag reacties! 

Ook zouden we graag iemand zien te vinden als stand-in voor Lucas. Dus iemand die taken kan 

overnemen mocht Lucas niet beschikbaar is. 

Wij hopen dat we samen onze moestuin naar een nog hoger level kunnen tillen, zodat het de komende 

jaren nog fijner is om lekker te werken, te ontspannen en te genieten van het buiten zijn en natuurlijk 

het kweken van groenten, fruit en bloemen. 

 

Op tuin 83 zal een put worden geslagen voor een nieuwe pomp en een stuk te reserveren voor een 

senioren tuin.  Een tuin waar ouderen, die geen grote tuin meer aankunnen, samen met enkele 

vrijwilligers lekker kunnen tuinieren. De eerste vrijwilliger heeft zich inmiddels aangemeld. Over dit 

initiatief zal een artikel verschijnen in het wijkblad. 

 

Op korte termijn zal onze nieuwe kapschuur op het plein bij de ingang worden geplaatst. Deze mooie 

schuur zal plaats bieden voor onze kruiwagens en ons gereedschap. Indien haalbaar enkele 

zonnepanelen. Er komt ook ruimte om te schuilen. Ook moet het ruimte bieden voor ons project "zaden 

bank". Het is de bedoeling dat tuinders hun overtollige zaden ter beschikking gaan stellen. Ook hopen 

wij dat enkele mensen hier hun energie in willen steken.  

We hebben ook het plan om samen met het bewonersplatform Deppenbroek een markt/oogstfeest in 

het najaar te organiseren. Ook hiervoor hebben we mensen nodig. De eerste aanmelding is binnen! 

Hulp/vrijwilligers gezocht 

In ons reglement, dat een ieder heeft ontvangen bij het contract, staat vermeld dat elke tuinder een 

dagdeel per jaar moet deelnemen aan een klusje op ons complex. We hebben de klussen tot nu toe nog 

steeds op vrijwillige basis kunnen klaren, maar het is steeds moeilijker vrijwilligers hiervoor te vinden. In 

de vergadering gingen stemmen op dit toch in te voeren. 

Als je geen reglement meer hebt, laat het ons weten. 

 



Rondvraag 

Tijdens de rondvraag kwam de vraag hoe biologisch onze tuin is en de controle hierop. Het bestuur kan 

dit niet controleren, maar echt biologisch is een heel andere tak van sport. Bestrijdingsmiddelen zijn 

natuurlijk verboden. Wij hopen dat gezond verstand zal zegevieren en dat de tuinders zo biologisch 

mogelijk aan het tuinieren zijn. 

Er kwam ook een vraag of de resultaten van grondonderzoek al bekend waren. Dat was niet het geval. Zo 

gauw die binnen zijn, worden deze gemaild. Frans Backbier bood weer zijn hulp aan bij het snoeien. Mail 

ons als je hulp wilt hebben bij het snoeien. 

Afsluiting 

Hierna sloot onze voorzitter de jaarvergadering en hoopte dat zich daadwerkelijk vrijwilligers zullen 

melden voor de verschillende projecten en functies voor het komende jaar en hoopte dat er weer een 

prima groeiseizoen aan mag komen. 

Hierna werd er nog eventjes gezellig gekeuveld onder het genot van een drankje. 

 

De secretaris. 

 


